



Medina Surgery Center

ပုၤဆါအတၢ်ဖိၣ်စ့စရိအတၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤ, ပုၤဆါတၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲ ဒီးတၢ်ထၢဖိၣ်အဘူးအလဲဖိလစံၣ်

တၢ်ပညိၣ်-

Medina တၢ်ကွဲးတၢ်ကါဝဲလီၤအံၤ အၢၣ်လီၤအီၤလီၤဝဲလၢ ကဟ့ၣ်လီၤတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ ဆူပုၤဆါသ့ၣ်တဖၣ် ဒီးပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အအိၣ် လၢအဘၣ်ထွဲဒီး တၢ်ဃုအဘူးအလဲ ဒီးတၢ်ထၢဖိၣ်အဘူးအလဲ လၢတၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤလၢ တၢ်ဟ့ၣ်လီၤဟံၣ်အီၤအဂီၢ်လီၤ. တၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲလၢအကီးသ့ၣ်တဖၣ်အံၤ တၢ်ကဟံးန့ၣ်အီၤ တပယုၣ်ဃီ လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ကွဲးမံၣ်တၢ် ဒိသန့ထီၣ်သးလၢ ကလုာ်ဒုၣ်အတၢ်လီၤစၢၤ, သးနံၣ်, တၢ်ကဲမုၢ်ခွါ, လုာ်ဒုၣ်အဂံၢ်ထံး, ထံကီၢ်လၢအဟဲဝဲ, တၢ်ကဲထံဖိကီၢ်ဖိ, နီၢ်ကစၢ်ကျိၣ်, တၢ်ဘူၣ်တၢ်ဘါ, တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့, တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ မ့တမ့ၢ် ပုၤကိၣ်ဖိအပတီၢ်, တၢ်ဟံၣ်လီၤအလီၢ်, တၢ်ဘၣ်ထွဲ, တၢ်အုၣ်ကီၤအတၢ်ဟ့ၣ်ဘူးဟ့ၣ်လဲ, အပုၤတဝါ မ့တမ့ၢ် တၢ်ကွဲးတလီၤအဂၤလၢအလီၤဆီလိာ်သးတဖၣ်အဖီခိၣ်ဘၣ်. ဒ်န့ၣ်အသိး, Medina တၢ်ကွဲးတၢ်ကါဝဲလီၤအံၤ တန့ၣ်လီၤပုၤဃုာ်ဝဲဖဲ တၢ်ထၢဖိၣ်အဘူးအလဲလီၤတိၣ်လီၤဆီအတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတဖၣ် (မ့တမ့ၢ် တၢ်ဟံၣ်ဖျါအီၤဖဲအံၤ ဒ်အမ့ၢ် “ECAs”) လၢပုၤတဂၤစုာ်စုာ်အအိၣ် လၢတၢ်ကဒီးန့ၣ်ဘၣ် တၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲလၢတၢ်အံးထွဲကွၢ်ထွဲအဂီၢ် တချူးလၢတၢ်ထဲးဂံၢ်ထဲးဘါမၤတၢ်ဆၢတံာ်အကြးအဘၣ်လၢ မ့ၢ်ပုၤတဂၤအံၤ ကြးဝဲဒီး Medicaid မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤစုၤလီၤအဘူးအလဲအခါန့ၣ်လီၤ.

ပုၤလၢအဟ့ၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤ တဂၤလၢလၢအံၤ တၢ်ကဟ့ၣ်အီၤတၢ်ဆၢကတီၢ် ဒီးတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါအကြးအဘၣ် ဒ်သိး ကပလီၢ်သ့ၣ်ပလီၢ်သး ဒီးသ့ၣ်ညါန့ၣ်ပၢၢ် အကျိၣ်စ့မူဒါအဂီၢ်လီၤ. ပုၤလၢအဟ့ၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤအံၤ တၢ်ကဟံးအီၤဒ်အအိၣ်ဒီးမူဒါလၢတၢ်လၢာ်ဘူၣ်လၢာ်စ့ၤအဂီၢ် လၢတၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤဟံၣ်အီၤ ဒီးတၢ်မၤနီၣ်မၤဃါအီၤ လၢလၢလီၤလီၤအဂီၢ်လီၤ. တၢ်သ့ၣ်ညါန့ၣ်ပၢၢ် ပုၤဆါတဂၤစုာ်စုာ် အတၢ်အုၣ်ကီၤတၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲန့ၣ် မ့ၢ်ပုၤလၢအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤတဂၤအံၤ အမူအဒါန့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါတဂၤလၢလၢအမူအဒါ လၢအအိၣ်လီၤတံာ် ဖဲတၢ်အုၣ်ကီၤအတၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲအဖီလၢအံၤ ဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါအီၤ ဒီဖျါ ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဖိ အတၢ်အုၣ်ကီၤတၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲ ဒီးတၢ်မၤစၢၤအဒိအတံာ်န့ၣ်လီၤ.

Medina တက်ကွဲးတက်ကါဝဲလီၤအံၤ ဒီးသန့ၤထီၣ်သးလၢ ပှၤအုၣ်ကီၤတီးပှၤလၢအအိၣ်ဒီး တၢ်အုၣ်ကီၤ အတၢ်န့ၢ်ဘျးဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂၤ အတၢ်ဟံၣ်ဖျါအဖီခိၣ် လၢတၢ်ကြးတၢ်ဘၣ်, တၢ်ယုၤက့ၤအဘူး အလဲအတၢ်စံၣ်ညီၣ်ဆၢတံၢ်, ဒီးတၢ်ဆၢတံၢ်လၢပှၤဆါအိၣ်ဒီးမူဒါလၢ ကဘၣ်ဟ့ၣ်လၢအနီၢ်ကစၢ်စ့န့ၣ်လီၤ.

အတၢ်ကီၤ

ပှၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဖိ တၢ်ယုၤအဘူးအလဲ ဒီးတၢ်ထီၣ်အဘူးအလဲ ဖိလစံၣ် လၢအဘၣ်ထွဲဒီး Medina တက်ကွဲးတက်ကါဝဲလီၤ

အခိၣ်ပညီၣ်တဖၣ်

Medina တက်ကွဲးတက်ကါဝဲလီၤ - အံၤမ့ၢ်ဝဲ ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ကွဲးတက်ကါဝဲလီၤ ဒီး Summa ဆူၣ်ချ့အတၢ်ဟံၣ်ဖျါသး လၢတဖၣ်န့ၢ်တၢ်အဘျးဘၣ်န့ၣ်လီၤ. အအိၣ်သ့ၣ်လီၤအသးဖဲ Ohio မုၢ်ထီၢ်ကလံၤစိး, လၢကီၢ်အမဲကရၤပူၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ထီၣ်အဘူးအလဲလီၤလီၤဆီဆီအတၢ်ဖဲးတၢ်မၤ (ECAs) - ပၣ်ယုၤဒီး 1) တၢ်ဆါကွံာ်ပှၤတဂၤစုာ်စုာ်အကမၢ် ဆူပှၤအဂၤတဖၣ်အအိၣ်. 2) ဟံၣ်ဖျါထီၣ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢအဒူးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ကီၤတၢ်ခဲ ဘၣ်ယး ပှၤတဂၤစုာ်စုာ် ဆူပှၤစူးကါတၢ်ဖိ ဒုၣ်ကမၢ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါခၢၣ်စးကရၤ မ့တမ့ၢ် ဒုၣ်ကမၢ်ပဒိၣ်ဝဲကျိၤ. 3) မၤယံာ်ထီၣ်တၢ်ဆၢကတီၢ် မ့တမ့ၢ် ဂ့ၢ်လီၢ်, မ့တမ့ၢ် တၢ်ယုၤအဘူးအလဲ တချုးတၢ်ဟ့ၣ်ဆူၣ်ချ့တၢ်ကွဲးထွဲလၢတၢ်လိၣ်ဘၣ်အီၤ မ့ၢ်လၢတၢ်တဟ့ၣ်အဘူးအလဲ လၢအပူၤကွံာ်အယိ. 4) တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢအလိၣ်ဘၣ် သဲးစး မ့တမ့ၢ် တၢ်စံၣ်ညီၣ် အကျိၤအကွံာ် ဒ်အမ့ၢ် တၢ်စးထီၣ် ကွီၢ်ထံအတၢ်ဖဲးတၢ်မၤ လၢပှၤတဂၤစုာ်စုာ်အဖီခိၣ် ဒီးဟံၣ်လီၤတၢ်န့ၢ်ပၤ ဖဲပှၤတဂၤစုာ်စုာ် အတၢ်စုာ်လီၤခိၣ်ခိၣ်အပူၤ (တၢ်ကွံာ်ကဟံၣ်တဖၣ် လၢအအိၣ်ယုၤဒီး တၢ်ပတံထီၣ် တၢ်လိးက့ၤဒုၣ်ကမၢ်တန့ၢ် အတၢ်အုၣ်ကီၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဟံၣ်လီၤအီၤဖဲ နီၢ်ကစၢ်တၢ်ဘၣ်ဒိဘၣ်ထံး အတၢ်စံၣ်ညီၣ်ဆၢတံၢ်/တၢ်ဟ့ၣ်လီၤကွံာ်တၢ်စုာ်လီၤခိၣ်ခိၣ်ဖိးသဲးစး အိၣ်ဝဲဒုၣ်လဲာ်).

ဖိလစံၣ်

တက်ကွဲးကါဝဲလီၤအတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ အလံာ်ဟံၣ်ဖျါအံၤ ဘၣ်တၢ်ဆုၤအီၤဆူ ပှၤဆါ/ပှၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဖိအအိၣ် ဖဲတၢ်ယုၤအဘူးအလဲဟံၣ်ဖျါအါထီၣ် အတၢ်လဲၤတရံးသးအဆၢကတီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲလၢပဲၤဆါအံၤ မ့ၢ်တအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤအတၢ်ဟ့ၣ်ဘူးဟ့ၣ်လဲ လၢအမ့ၢ် ပှၤဆါလၢအဟ့ၣ်အဘူးအလဲလၢနီၢ်ကစၢ်န့ၣ်, တၢ်ဂ့ၢ်ဟံၣ်ဖျါအံၤ ဘၣ်တၢ်ဆုၤအီၤ ဖဲတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်စိစၢၤမၤစၢၤဝဲအခါန့ၣ်လီၤ. အါတက့ၢ် ဖဲပှၤဆါသ့ၣ်တဖၣ်အိၣ်ဒီး တၢ်ဟ့ၣ်ဘူးဟ့ၣ်လဲ ဒီဖျါတၢ်အုၣ်ကီၤအခါန့ၣ်, တၢ်ဂ့ၢ်ဟံၣ်ဖျါသ့ၣ်တဖၣ်အံၤ ဘၣ်တၢ်ဆုၤအီၤ ဖဲတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်အံၤဝဲအခါ, ဖဲတၢ်ယုၤက့ၤအဘူးအလဲအံၤ တၢ်ဆုၤထီၣ်အီၤဝဲအခါ,

ဒီးဖဲလၢတၢ်ဃုက့ၤအဘူးအလဲအံၤ ဘၣ်တၢ်စ့ၣ်ညီၣ်ပီတုအီၤ ခီဖျိ ပုၤဟ့ၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤဝံၤအခါန့ၣ်လီၤ. အဒိ, တၢ်အိၣ်သးအိၣ်ဝဲတနီၤ ဖဲလၢတၢ်စံၣ်ညီၣ်ပီတုလၢတၢ်ဃုက့ၤအဘူးအလဲအံၤ ပတုၣ်သး မ့ၢ်လၢ ပုၤဆါဘၣ်ဟ့ၣ်အါထီၣ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ, ဖဲတၢ်ဂ့ၢ်ဟ်ဖျါအံၤ တၢ်ကဆုၤအိၤဆူ ပုၤဆါ ဒီး/မ့တမ့ၢ် ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်အအိၣ် တချုးတၢ်ဃုအဘူးအလဲအံၤ တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤမၤအိၤဆူညါန့ၣ်လီၤ.

Medina တၢ်ကွဲးကါဝဲၤလီၤ အပုၤခၢၣ်သး ဒီးမ့တမ့ၢ် အပုၤဘၣ်မူဘၣ်ဒါအံၤ ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ် ကကုၣ်ကျဲးစး ဆဲးကျိး ပုၤဆါ-ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဖိ (လၢတၢ်တဟ်ပနီၣ်ဃာ်အီၤဘၣ်ဆၣ် ပၣ်ဃုာ်ဝဲသ့ဒီး တၢ်ကိးလီတဲစိ လီတဲစိစိစု, လံာ်ပရၢ မ့တမ့ၢ် အံမ့(လ)) ဖဲတၢ်ဃုအဘူးအလဲအလံာ်ဟ်ဖျါအတၢ်လဲၤတရံးသးအဆၢကတီၢ် ဒ်သိးကဟ့ၣ်တၢ်ဆိၣ်သနံးလၢတၢ်ထၢဖျိအဘူးအလဲတဖၣ်အဂီၢ်လီၤ. တၢ်ကကုၣ်ကျဲးစးထၢဖျိအဘူးအလဲသ့ၣ်တဖၣ်အံၤ ဘၣ်တၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးဃါအီၤ ဖဲပုၤဆါအတၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးဃါပုၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဟ်ဖျါအတၢ်လဲၤတရံးသး -

တၢ်ဟ်ဖျါ ဒီးကမၢ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်အီၤတန့ၢ်ဒီးတၢ်ထၢဖျိအီၤတန့ၢ်အတၢ်လဲၤတရံးသးအံၤ တၢ်ကထိၣ်ဒွဲးအီၤ စးထီၣ်လၢ တၢ်ဆုၤန့ၢ်ပုၤဆါတၢ်ဟ်ဖျါ အဆိကတၢ်တဘျီ (မုၢ်နံၤမုၢ်သီလၢတၢ်ဆုၤအီၤ) ဒီး ဒ်တၢ်ဟ်ဖျါအီၤအသိး -

ပုၤဆါတၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲ အဆၢကတီၢ်, တၢ်ဟ်ဖျါလၢတၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်အီၤ	တၢ်ဟ်ဖျါ နီၣ်ဂံၢ် 1 0-30 သီ	တၢ်ဟ်ဖျါ နီၣ်ဂံၢ် 2 31-60 သီ	တၢ်ဟ်ဖျါ နီၣ်ဂံၢ် 3 61-90 သီ	တၢ်ဟ်ဖျါ နီၣ်ဂံၢ် 4 91-120 သီ
---	--------------------------------	---------------------------------	---------------------------------	----------------------------------

တၢ်နီၣ် - ကမၢ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်က့ၤတန့ၢ်အံၤ ဘၣ်တၢ်ဟ်ပနီၣ်အီၤ ဖဲတၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲ တဘျီလိာ်ဖိးဒု လၢ 120 သီ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဆဲးကျိးခိဆၢတအိၣ် လၢအသီ 60 အတီၢ်ပူၤ.

တၢ်ထၢဖျိအဘူးအလဲလီၤလီၤဆီဆီအတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတဖၣ် (ECAs) -

တၢ်အံၤမ့ၢ်ဝဲ Medina ASC ဖိလစံၣ် ဒ်သိးသုတန့ၢ်လီၤပၣ်ဃုာ်ဖဲ ECAs (ဒ်တၢ်ဟ်ဖျါအီၤဖဲ "အခိပညီ"အပူၤအသိး) လၢအကဒိးန့ၢ် တၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲလၢတၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ် ဆူပုၤတဂၤဂၤအအိၣ် တချုးအမၤတၢ်ထဲးဂံၢ်ထဲး ဘါလၢအကြးအဘၣ် ဒ်သိးကဆၢတဲာ်ဝဲလၢ ပုၤတဂၤအံၤ မ့ၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီး Medicaid မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤစုၤလီၤ အဘူးအလဲ ဒီးသန့ထီၣ်သးလၢ တၢ်ဖျိတၢ်ဟ်တၢ်န့ၢ်ကျဲတဖၣ်အဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ.

Medina ASC အံၤကမၢ်တၢ်ခဲလၢာ် ဒ်သိးကထၢဖျိတၢ်အဘူးအလဲလၢပုၤသးတန့ၣ်တပွဲတဖၣ်အဂီၢ် လၢအပၣ်ဃုာ်ဒီး တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢအလိၣ်ဘၣ် အကျိၤအကျဲလၢအဖိးသဲးစး မ့တမ့ၢ် တၢ်စံၣ်ညီၣ်ပီတုအကျိၤအကျဲန့ၣ်လီၤ. ဘၣ်ဆၣ်သန့က့, တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢအဖိးသဲးစးအံၤ တပၣ်ဃုာ်ဒီး တၢ်ထုးထီၣ်စုလၢစုတးပူၤ,

တၢ်ဟံးက့ၤတၢ်စုၤလီၤခိၣ်ခိၣ် ဒီးတၢ်ဟံးက့ၤတၢ်စုၤလီၤခိၣ်ခိၣ် ခိဖျိတၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲတန့ၢ် သ့ၣ်တဖၣ်ဘၣ်. Medina ASC အံၤ ကဘၣ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါ ဒီးအၢၣ်လီၤတူၢ်လီၤ သဲစးတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤ တခါလၢ်လၢ် လၢအဘၣ်တၢ်မၤအီၤ လၢတၢ်ထၢဖျိၣ်အဘူးအလဲလၢပုၤသးတန့ၣ်တပွဲတဖၣ်အဂီၢ် ခိဖျိ ပုၤဆါတၢ်ဖိလၢအမၤတၢ်လၢ Medina ASC ခၢၣ်စးတဖုလၢ်လၢန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ထဲးဂံၢ်ထဲးဘါ လၢတၢ်ကဆါတၢ်လၢ Medicaid မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤစ့ၤလီၤအဘူးအလဲ အတၢ်ကြးတၢ်ဘၣ်အဂီၢ် -

- Medina ASC အံၤ ကဟ့ၣ်ပျဲ ပုၤဆါသ့ၣ်တဖၣ် ဒ်သိး ကဆါထီၣ် Medicaid မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤစ့ၤလီၤအဘူးအလဲ အတၢ်ကြးတၢ်ဘၣ် အလံာ်ပတံထီၣ် လၢတၢ်မၤလၢပုၤအီၤ ဖဲတၢ်ပတံထီၣ်အဆါကတီၢ် အစ့ၤကတၢ် အသီ 90 န့ၣ်လီၤ.
- Medina ASC အံၤ တန့ၣ်လီၤပၣ်ဃုာ်ဖဲ ECAs လၢအခိဆါ ပုၤဆါမ့တမ့ၢ်ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဖိ လၢတအိၣ်ဒီး တၢ်ထဲးဂံၢ်ထဲးဘါ အကြးအဘၣ် လၢတၢ်ကဆါတၢ် ပုၤဆါအတၢ်ကြးတၢ်ဘၣ် ဖဲ Medicaid မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤစ့ၤလီၤအဘူးအလဲ ဖီလစံာ်အဖီလၢန့ၣ်လီၤ.
- Medina ASC အံၤ မ့ၢ်က့ၢ်ကျဲးစးမၤဝဲ ECAs န့ၣ်, တၢ်အိၣ်သးလၢလၢအံၤ ကကဲထီၣ်သး အစ့ၤကတၢ် အသီ 30 တချုးလၢ တၢ်စးထီၣ် ECAs အဆိကတၢ်တဘျီ မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤစ့ၤလီၤဆူညါန့ၣ်လီၤ.
 - Medina ASC အံၤ ကဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါပုၤဆါလၢလံာ်တၢ်ကွဲး လၢကျိၣ်စ့တၢ်မၤစ့ၤလီၤအံၤ တၢ်ဒီးန့ၢ်အီၤသ့ လၢပုၤကြးဝဲဘၣ်ဝဲတဖၣ်အဂီၢ်, ဟံဖျါထီၣ် ECAs ရၢ (မ့တမ့ၢ် ကရၢလၢတၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမီၤအဂၤ) လၢအစးထီၣ် ဃုက့ၤတၢ်အဘူးအလဲ လၢတၢ်ကွဲးထွဲအဂီၢ်, ဒီးဟံဖျါထီၣ် တၢ်သ့ၣ်ဆါဖးကတီၢ် ဖဲလၢ ECAs အံၤ ကစးထီၣ်ဃုက့ၤတၢ်အဘူးအလဲ တချုးလၢမုၢ်န့ၢ်မုၢ်သီအံၤစးထီၣ်သး 3 သီ ဖဲလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤလံာ်ကွဲးအံၤတၢ်ဟ့ၣ်လီၤအမုၢ်န့ၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါလၢထးအံၤ ကပၣ်ဃုာ်ဒီး Medicaid ဒီး Medina ASC တၢ်မၤစ့ၤလီၤအဘူးအလဲ ဖီလစံာ် အတၢ်ကွဲးဖျိၣ်လၢတၢ်န့ၢ်ပၢၢ်အီၤညါန့ၣ်လီၤ. Medina ASC ကထဲးဂံၢ်ထဲးဘါအကြးအဘၣ် ဒ်သိးကဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါ ပုၤဆါဘၣ်ဃး Medicaid ဒီး တၢ်မၤစ့ၤလီၤအဘူးအလဲ ဖီလစံာ် လၢထးခိၣ် ဒီးပုၤတဂၤစုာ်စုာ်အံၤ ဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်မၤစ့ၤလီၤ လၢတၢ်ပတံထီၣ်အကျိၣ်အကျဲကသ့ဒ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ.
 - Medina ASC အံၤ မ့ၢ်ဟံဖျိၣ်ဃုာ် တၢ်အဘူးအလဲလၢ ပုၤတဂၤစုာ်စုာ် ဘၣ်ဟ့ၣ် လၢတၢ်ကွဲးထွဲတဘျီဘျီ တချုးတၢ်စးထီၣ် ECAs တဘျီ မ့တမ့ၢ် အါဘျီ ဒ်သိးကဒီးန့ၢ်ဘၣ် တၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲလၢတၢ်ဃုအဘူးအလဲသ့ၣ်တဖၣ်အံၤအဂီၢ်န့ၣ်, တၢ်အံၤကပတုာ်ဃာ် လၢတၢ်စးထီၣ် ECAs ပၢၢ်တုၤ 120 သီ ဖဲတၢ်ဟ့ၣ်လီၤ တၢ်ဃုအဘူးအလဲအတၢ်ဟံဖျါအဆိကတၢ် တဘျီ ဖဲတၢ်ကွဲးဆါမံာ်တၢ်ဝံၤအလီၢ်ခံ လၢတၢ်ကွဲးထွဲအလီၢ်ခံကတၢ်တဘျီအဂီၢ် လၢအအိၣ်ဃုာ်ဖဲ တၢ်ဟံဖျိၣ်ဃုာ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.

- ဖဲ Medina ASC အံၤ မ့ၢ်သုးယံာ်ထီၣ်တၢ်ဆၢကတီၢ်, ဂ့ၢ်လိာ်, မ့တမ့ၢ် လိာ်ဘၣ်ဝဲ တၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲ တချးတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်ကွၢ်ထွဲ တၢ်လိာ်ဘၣ်အီၤ လၢတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အဂီၢ် ဆူပုၤတၢ်စ့ၣ်စ့ၣ်လၢအအိၣ်ဒီး အပူၤကွၢ်တၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ် အဘူးအလဲ တဘျီ မ့တမ့ၢ် အါန့ၢ်တဘျီန့ၢ်, Medina ASC အံၤကဟ့ၣ်လီၤ ပုၤတၢ်စ့ၣ်စ့ၣ်အံၤလၢ Medicaid ဒီး/မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤစ့ၣ်လီၤအဘူးအလဲ အလံာ်ပတံထီၣ်အဒိ ဒီးလံာ်တၢ်ကွဲးဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါ လၢအဟံၤဖျါထီၣ် ကျိာ်စ့တၢ်မၤစ့ၣ်လီၤ လၢတၢ်ဒီးန့ၢ်အီၤသ့ လၢပုၤလၢအကြးအဘၣ်တဖၣ်အဂီၢ် ဒီးဟံၤဖျါထီၣ် တၢ်သ့ၣ်နံၤဖးသီ မ့ၢ်အိၣ် ဖဲလၢ Medina ASC အံၤ တတူၢ်လိာ် ဒီးရဲၣ်ကျဲၤ တၢ်မၤစ့ၣ်လီၤအဘူးအလဲအလံာ်ပတံထီၣ်လၢ တၢ်ဆုၤထီၣ်အီၤ (မ့တမ့ၢ်, လၢတၢ်မၤပဲၤအီၤ လၢအဘၣ်ထွဲ) ခီဖျါ ပုၤတၢ်စ့ၣ်စ့ၣ်လၢ လၢတၢ်ကွၢ်ထွဲအီၤ လၢအပူၤကွၢ်အဂီၢ်လီၤ. တၢ်သ့ၣ်နံၤဖးသီအံၤ တဆိန့ၢ်ဒီး အသီ 30 ဖဲမ့ၢ်နံၤမ့ၢ်သီလၢ တၢ်ကွဲးဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါဝံၤအခါ မ့တမ့ၢ် အသီ 90 ဖဲတၢ်ဃုအဘူးအလဲအတၢ်ဟံၤဖျါအဆိကတၢ်တဘျီလၢအပူၤကွၢ်တၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ် အမ့ၢ်နံၤမ့ၢ်သီ ဝံၤအလီၢ်ခဲန့ၢ်လီၤ. Medina ASC အံၤ ကဟ့ၣ်လီၤစ့ၢ်ကီး တၢ်မၤစ့ၣ်လီၤအပုၤဖိလစံာ် ယုာ်ဒီးလံာ်တၢ်ကွဲး လၢတၢ်န့ၢ်ပၢ်အီၤညါ ဆူပုၤတၢ်စ့ၣ်စ့ၣ်အအိၣ် ဒီးမၤတၢ်ထဲးဂံၢ်ထဲး ဘါအကြးအဘၣ် ဒ်သိးကဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါ ပုၤတၢ်စ့ၣ်စ့ၣ်လၢထးခိာ် ဘၣ်ဃး Medina ASC တၢ်မၤစ့ၣ်လီၤအဘူးအလဲဖိလစံာ် ဒီးဘၣ်ဃး ပုၤတၢ်စ့ၣ်စ့ၣ်အံၤ ဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်မၤစ့ၣ်လီၤကသ့ဒ်လဲာ် ယုာ်ဒီးတၢ်ပတံထီၣ်အကျါအကျဲန့ၢ်လီၤ. တၢ်မၤစ့ၣ်လီၤအဘူးအလဲအလံာ်ပတံထီၣ်အံၤ Medina ASC မ့ၢ်ဒီးန့ၢ်အီၤ ဘၣ်ဆၢဘၣ်ကတီၢ်န့ၢ်, အကရဲၣ်ကျဲၤ လံာ်ပတံထီၣ်အံၤလၢအဆိအချ့န့ၢ်လီၤ.

တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤ တၢ်မၤစ့ၣ်လီၤအဘူးအလဲအလံာ်ပတံထီၣ်

- ပုၤတၢ်စ့ၣ်စ့ၣ်အံၤ မ့ၢ်ပတံထီၣ် တၢ်မၤစ့ၣ်လီၤအဘူးအလဲအလံာ်ပတံထီၣ် လၢတၢ်လၢတပုၤ ဖဲတၢ်ပတံထီၣ် အဆၢကတီၢ်န့ၢ်, Medina ASC က -
 - ဆုၤန့ၢ်ပုၤတၢ်စ့ၣ်စ့ၣ်အံၤ လၢလံာ်တၢ်ကွဲးဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါ လၢအဟံၤဖျါထီၣ် ဆူညါတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျါ ဒီး/မ့တမ့ၢ် တၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးဃါ လၢတၢ်လိာ်ဘၣ်အီၤ လၢတၢ်မၤစ့ၣ်လီၤအဘူး အလဲအလံာ်ပတံထီၣ်အဖီလံာ် လၢတၢ်ကဘၣ်ဆုၤထီၣ် ဒ်သိးတၢ်ကမၤလၢပုၤလံာ်ပတံထီၣ်အဂီၢ် ဒီးတၢ်အံၤ ပုၤဃုာ်ဒီး Medina ASC တၢ်ဆဲးကျိးအဂ့ၢ်အကျါ ဖဲတၢ်ကွဲးဟံၤဖဲ ကဘျိးပၤ 5 အမဲာ်ညါန့ၢ်လီၤ.
- ပုၤတၢ်စ့ၣ်စ့ၣ်အံၤ မ့ၢ်ပတံထီၣ် တၢ်မၤစ့ၣ်လီၤအဘူးအလဲအလံာ်ပတံထီၣ် အလၢအပုၤ ဖဲတၢ်ပတံထီၣ် အဆၢကတီၢ်န့ၢ်, Medina ASC က -
 - မၤတၢ်ကြးတၢ်ဘၣ်အတၢ်ဆၢတံာ် လၢမ့ၢ်ပုၤတၢ်စ့ၣ်စ့ၣ်အံၤ ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီး တၢ်မၤစ့ၣ်လီၤအဘူးအလဲ လၢတၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ် ဒီးဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါ ပုၤတၢ်စ့ၣ်စ့ၣ်အံၤ

လၢလံာ်တၢ်ကွဲးလၢတၢ်ကြးတၢ်ဘၣ်အတၢ်ဆၢတံာ်အဂီၢ် (မ့ၢ်ဘၣ်ထွဲန့ၣ်, ပုၣ်ဃုာ်ဒီး တၢ်မၤစၢၤလၢပုၤတၢ်စၢၤစၢၤအံၤ ကြးဝဲဘၣ်ဝဲ) ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်ဂံၢ်ထံး လၢတၢ်ဆၢတံာ်အဂီၢ်လီၤ.

- ပုၤတၢ်စၢၤစၢၤအံၤ တၢ်မ့ၢ်ဆၢတံာ်လၢ အကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်မၤစၢၤလီၤအဘူးအလဲ လၢအတၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ်ဒီး,

Medina ASC အံၤ က -

- ပုၤတၢ်စၢၤစၢၤအံၤ တၢ်မ့ၢ်ဆၢတံာ်လၢ အကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီး တၢ်မၤစၢၤအဂၢၤ လၢတၢ်ကွၢ်ထွဲလၢအကလီၤအမဲၢ်ညါန့ၣ်, Medina ASC အံၤ ကဟ့ၣ်လီၤပုၤတၢ်စၢၤစၢၤအံၤလၢ တၢ်ဃုာ်အဘူးအလဲအတၢ်ဟံၣ်ဖျါ လၢအဟံၣ်ဖျါထီၣ် အဘူးအလဲလၢ ပုၤတၢ်စၢၤစၢၤအံၤ ကဘၣ်လိးက့ၤအီၤလၢတၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ် ဒ်ပုၤတၢ်စၢၤစၢၤလၢအကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီး တၢ်မၤစၢၤလီၤအဘူးအလဲအသိး, မ့တမ့ၢ် ကဟံၣ်ဖျါထီၣ် ပုၤတၢ်စၢၤစၢၤအံၤ ဒီးန့ၣ်ဘၣ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဘၣ်ဃး အဘူးအလဲလၢညါန့ၣ်တၢ်ဃုာ်အီၤ (AGB) လၢတၢ်ကွဲးတၢ်ကါတနံၤဃီ လၢတၢ်အံးထွဲကွၢ်ထွဲအဂီၢ်ဒ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ.
- တၢ်ဟ့ၣ်က့ၤအဘူးအလဲလၢ ပုၤတၢ်စၢၤစၢၤဟ့ၣ်ဝဲ လၢအအါန့ၣ်ဒီး အဘူးအလဲလၢ တၢ်ဆၢတံာ်န့ၣ်အီၤ လၢအမူဒါအိၣ်လၢကဘၣ်ဟ့ၣ်ဝဲ ဒ်ပုၤလၢအကြးအဘၣ်ဒီး တၢ်မၤစၢၤလီၤအဘူးအလဲအသိး, ဒီးအဘူးအလဲအံၤ ကဘၣ်အါန့ၣ် \$5 န့ၣ်လီၤ.

ဖဲလၢတၢ်ဆၢထီၣ် တၢ်မၤစၢၤလီၤအဘူးအလဲအလံာ်ပတံထီၣ်အီၤ, ဖဲလၢ () မ့ၢ်တဒီးန့ၣ်ဘၣ် တၢ်မၤစၢၤလီၤအဘူးအလဲ ဖဲတၢ်ပတံထီၣ်အဆၢကတီၢ် ဒီးပၢၢ်တုၤအဒီးန့ၣ်ဝဲအခါန့ၣ်, Medina ASC အံၤ ကစးထီၣ် Medina ASC ဒ်သိးကဒီးန့ၣ်တၢ်အဘူးအလဲ လၢတၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ် ဖဲလၢအဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါဝဲ ပုၤတၢ်စၢၤစၢၤ ဘၣ်ဃးတၢ်မၤစၢၤလီၤအဘူးအလဲ ဖီလစံာ် ဒ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါအီၤဖဲအံၤ ဝံၤဝဲအခါန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဃုာ်သဃဲၤတဖၣ်

Medina ASC ဟ့ၣ်လီၤ တၢ်ဃုာ်အါမံၤ လၢပုၤတၢ်စၢၤအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤ ဒီးပုၤလၢဒီးန့ၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤ တလၢတပုၤ လၢအတကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီး ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤ လၢအတၢ်မၤစၢၤလီၤအဘူးအလဲ ဖီလစံာ်အဖီလ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဆူညါတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂီၢ်, ဝံသးစူၤကွၢ်ဖဲ Medina ASC ဖီလစံာ်လၢလံာ်အံၤ, မ့တမ့ၢ် ဆဲးကျိး Medina ASC ဒ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်အီၤဖဲ ကဘျးပၤ 5 ဖဲဖီလစံာ်အံၤအပူၤတက့ၢ်.

- Medina ASC ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤလၢတၢ်တၢၤတနါအဂီၢ် ဖီလစံာ်
- Medina ASC ကျိၣ်စ့တၢ်ဆီၣ်ထွဲမၤစၢၤ ဖီလစံာ်

တၢ်အၢၣ်လီၤအီၤလီၤအကလုာ်ကလုာ်တဖၣ် -

တၢ်ထီၣ်ဒါတၢ်မၤတရီၤတပါအတၢ်သိၣ်တၢ်သီ - Medina ASC အံၤ တဒီးသန့ၤထီၣ် အတၢ်ဆၢတံာ်လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ Medina ASC ဒီးန့ၢ်ဘၣ်ဝဲ လၢအအိၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်လၢ တၢ်န့ၢ်န့ၢ်အီၤတသ့ မ့တမ့ၢ် တမ့ၢ်တတီၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ တၢ်ဒီးန့ၢ်အီၤလၢပုၤတဂၤစုာ်စုာ်အအိၣ် ခီဖျိတၢ်မၤပျံၤမၤဖုး မ့တမ့ၢ် ခီဖျိတၢ်စူးကါ တၢ်မၤန့ၢ်အီၣ်ဃာ် ဒ်သီးကဆၢတံာ်ဝဲလၢ ပုၤတဂၤစုာ်စုာ်အံၤ တကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်မၤစ့ၤလီၤအဘူးအလဲ အဂီၢ်ဘၣ်.

တၢ်ဆၢတံာ် ကသံၣ်ကသီအတၢ်ကြးတၢ်ဘၣ် - Medina ASC အံၤ ကဟ့ၣ်လီၤ ပုၤယဲၤသန့ၤအဂ့ၢ်အကျိၤ လၢတၢ်ကဆၢတံာ်တၢ်ကြးတၢ်ဘၣ် ဒီးတၢ်မၤလၢပုၤ တၢ်ပတံထီၣ်အဂီၢ်လီၤ. Medina ASC ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ် ကသုးနံၤသုးသီ ပၢၢ်တုၤလၢ ပုၤတဂၤစုာ်စုာ်အံၤ အ Medicaid လံာ်ပတံထီၣ်အီၤ ဘၣ်တၢ်မၤလၢပုၤအီၤ ဒီးတၢ်ဆၢတံာ်အီၤ ဒီးကမၤတၢ်ဆၢတံာ် ဘၣ်ဃးဒီးပုၤတဂၤစုာ်စုာ်အ Medicaid အတၢ်ကြးတၢ်ဘၣ်အံၤဘၣ်တၢ်မၤအီၤဝဲၤဝဲန့ၣ်လီၤ.

ပုၤန့ၢ်ဖိန့ၢ်ကမီၤ လၢတၢ်ဆၢတံာ် Medicaid မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤစ့ၤလီၤအဘူးအလဲ အတၢ်ကြးတၢ်ဘၣ် လၢခံကတၢ် - ပုၤန့ၢ်ဖိန့ၢ်ကမီၤလၢခံကတၢ် လၢကဆၢတံာ်ဝဲလၢ Medina ASC အံၤမၤတၢ်ထဲးဂံၢ်ထဲးဘါအကြးအဘၣ် ဒ်သီးကဆၢတံာ်ဝဲလၢ ပုၤတဂၤစုာ်စုာ်အံၤ ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီး Medicaid မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤစ့ၤလီၤအဘူးအလဲအတၢ်ကြး တၢ်ဘၣ်အဂီၢ် ဒီးလၢတၢ်န့ၢ်အဃိ ပၣ်ဃုာ်မၤသကိးတၢ်ဖဲ ECAs လၢအဃုအဘူးအလဲလၢ ပုၤတဂၤစုာ်စုာ်အအိၣ် လၢမူဒါအိၣ်လၢ Medina ASC, ပနံၣ်ကၤတၢ်မၤဝဲၤဒါးအစုပူၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်အၢၣ်လီၤအီၤလီၤဒီးပုၤအဂၤတဖု - Medina ASC အံၤမ့ၢ်ဆါကွံာ် မ့တမ့ၢ် ဆုၤခီ ပုၤတဂၤစုာ်စုာ် အကမၢ် လၢအဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲ ဆူပုၤအဂၤတဖုန့ၣ်, Medina ASC အံၤ ကအိၣ်ဒီးသဲးစးတၢ်ဘၣ်ထွဲ တၢ်အၢၣ်လီၤအီၤလီၤလၢတၢ်ကွဲးဃာ်အီၤဃုာ်ဒီး ပုၤအဂၤတဖုလၢတၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်အီၤ လၢအကြးအဘၣ် ဒ်သီးကမၤလီၤတံာ်ဝဲလၢ တၢ်တမၤ ECAs နီတမံၤ လၢတၢ်ကဟံးန့ၢ်အဘူးအလဲလၢတၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ် ပၢၢ်တုၤလၢ တၢ်မၤတၢ်ထဲးဂံၢ်ထဲးဘါအကြးအဘၣ် ဒ်သီးကဆၢတံာ်ဝဲလၢ ပုၤတဂၤစုာ်စုာ်အံၤ မ့ၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီး Medicaid ဒီးတၢ်မၤစ့ၤလီၤအဘူးအလဲ လၢတၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ်တစုန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ်လံာ်တၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးဃါလၢအံၣ်လဲးထြီနံး - Medina ASC အံၤ ကဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါ မ့တမ့ၢ် ဆဲးကျိးဆဲးကျါ လၢလံာ်တၢ်ကွဲး ဒ်တၢ်ဟံးဖျါအီၤဖဲ ဖီလစံာ်အပူၤ လၢအံၣ်လဲးထြီနံးအကျိၤအကဲ (အဒိ - အံမ့(လ)) ဆူပုၤတဂၤစုာ်စုာ် လၢအဟံးဖျါထီၣ်ဝဲလၢ အဘၣ်သးဒီးန့ၢ် တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါ လၢအံၣ်လဲးထြီနံးန့ၣ်လီၤ.

ကျိန်စုအပွားဟုတ်ကုန်တတ်ဖန်

Medina ASC ပန်ကလဲဒါး အိန်လကစံးဆါ တင်သံကွင်အဂီဝ်ဘန်ဃး နတင်ဘူးတင်လဲတင်ရိုင်လီကျဲလီတဖန်, တင်ကျါဘါမၤစၤတင်အုန်ကီ, Medicare ဒီးကျိန်စုဂုဝီ တင်သံကွင်သံဒီးအဂၤတဖန်န့ၣ်လီ.

ဆူညါတင်ဂုဝ်တင်ကျိဘန်ဃး ကျိန်စုအတင်ယုထါတဖန် ဒီးတင်အုန်ကီအတင်ဟုန်ဘူးဟုန်လဲတဖန်အဂီဝ်, ဝံသးစူကီး -

- Medina ASC-(330) 952-0014

ပန်ကလဲဒါးအံၤ တင်ကီးအီသ့ဖဲ မုၢ်တနံၤ တုၤ မုၢ်ယဲၢ်နံၤ စးထီလၢၣ် ဂီၤဒီ 8:00 န့ၣ်ရံၣ် တုၤ ခါဟီ 4:00 န့ၣ်ရံၣ် န့ၣ်လီ.